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Samorządy chcą przejąć Uzdrowisko Busko-Zdrój
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Marszałek  Województwa  Świętokrzyskiego  Adam  Jarubas  uważa,  że  komunalizacja
Uzdrowiska Busko-Zdrój nie musi oznaczać jego stagnacji.  Oferta przejęcie spółki przez
samorząd jest reakcją lokalnej społeczności na zapowiedzi ministerstwa skarbu dotyczące
prywatyzacji sanatorium. Gość Radia Kielce wyraził obawy o to, czy prywatny właściciel,
będzie dalej chciał współpracować z NFZ, a  pobyt w sanatorium  będzie dostępny dla
kuracjuszy tak jak dotychczas. Adam Jarubas wyraził opinię, że uzdrowisko i będące na jego
terenie źródła naturalne są dobrem całego regionu i lokalnej społeczności i nie można ich
pochopnie sprzedawać  dla doraźnych celów. Dodał, że spółka przynosi zysk i cały czas się
rozwija, nie ma zatem pilnej potrzeby jego dofinansowania przez prywatnego właściciela. W
środę Rada Miejska w Busku będzie debatować na temat przyszłości uzdrowiska.


